
Minnesanteckningar förda vid möte med Laholms bridgeklubb20200826 

Närvarande: Greger Sundgren, Gunilla Johansson, Thomas Knutsson, Lennart Nordberg, Gunnar 

Alexandersson, Eva Lena Glimne och Mona Joleby. 

1. Greger hälsade välkomna och dagordning och förra mötets protokoll godkändes. 

2. Inför årsmötet behöver stadgarna ändras när det gäller datum för verksamhetsåret. Lennart 

kollar upp om det finns en mall. 

3. Räkenskapsåret 20190701-20200630 är reviderat och klart. 

4. Årsmöte 29 september kl.18.30 med maximalt 50 deltagare. Inget spel eller förtäring den 

kvällen. Gunilla lägger ut inbjudan på hemsidan. 

5. Vid tävling gäller att eventuella protester mot resultatet måsta komma senast femton 

minuter efter tävlingens slut. 

6. Hallands bridgeförbund har ändrat i tävlingskalendern ett antal gånger. Lennart kollar när 

silver- och guldtävlingen i Laholm ska ske. 

7. Styrelsen beslöt att ingen kursverksamhet ska ske under hösten. 

8. De lag som spelat i serier som inte blivit färdigspelade ligger kvar i samma serie när 

tävlingsverksamheten startar igen. 

9. Diskussion om när verksamheten kan påbörjas igen. Fika eller inte, antal personer som kan 

spela, föranmälan? Många frågeställningar att ta ställning till vid eventuell start av 

verksamheten. 

10. Roland kollar upp om färjebridgen den 20 november. När behöver vi eventuellt avbeställa. 

11. Pengar för pant och brickläggning som Gunilla och Göran tjänat in går detta år till 

strokefonden. Inför nästa verksamhetsår tas nya beslut. 

 

 

Greger Sundgren    Mona Joleby 

Ordförande    Sekreterare 

  


